TRANSCRIPT OF AN INTERVIEW HELD AT BARNET POLICE STATION ON
MONDAY, 15™ SEPTEMBER 2014.

TAPE 1 OF A BATCH OF 1

PERSON BEING INTERVIEWED: MR RICKY DEARMAN

PERSONS PRESENT:

DC SAVAGE - CHILD ABUSE INVESTIGATION TEAM
MS WATTS - LEGAL REPRESENTATIVE
bC SAVAGE: 'This tape is being tape-recorded, my name is
Carl Savage. I’m a Detective Constable working

on Barnet CAIT, that’s Barnet Child Abuse
Investigation Team, and there’'s no other police
officer present. The person I'm interviewing,

full name and date of birth please?

R DEARMAN : Tt’s Ricky Dearman.

DC SAVAGE: Yeah.

R DEARMAN : And date of birth 20/12/69,

DC SAVAGE: Cheers, sir, thank you very much. And sorry,

your legal representative is?
C WATTS: Catherine[?] Watts from [Inaudible] Solicitors.
DC SAVAGE: Cheers. Thank you very much. The date 1is
Monday, 15" September 2014. Ricky, you’ve come
into the police station today of your own free
will?

R DEARMAN : Yeah.
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DC SAVAGE: You’! re not under arrest, and I keep saying this

quite a few times. You're not under arrest but
whilst you’re at the police station you have two
main rights. And one of rights is you have the
right to free and independent legal advice and
you can speak to a solicitor any time, day o©r
night and this legal advice is totally free.
Obviously you’ve come with your legal
representative, if you need any more time tO
speak to her, just tell me, I'1ll stop the tapes
and I’'ll leave the room. If need be 1’1l go
into the next room so I can’t hear what’s being
said. Okay.
Also, sir, whilst you’re at the police station
because you're going to speak to a police
officer I have to read out the caution, but I
want to say again you are not under arrest and
are free to leave today if you wish.

R DEARMAN: Yes.

DC SAVAGE: Okay, so the caution is, you do not have to say
anything but it may harm your defence if you do
not mention when questioned something which yoﬁ
later rely on in Court. Anything you do say may
be given in evidence.

I'm quite sure, sir, you understand what that
means, but I‘m just going to explain it to you
because I do that for everybody. Okay so, 8O
basically the caution is you do not have to say
anything. This is your interview, if you chose
not to speak to me, sir, don’'t wWOrry it’s not

whether I’m happy or not, happy about 1it, that
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is your right in law, okay sir. However, gir,
if this went to Court and you come out with an
explanation at Court, they may feel that you
basically had time to think of something, make

something up, for want of a better word, a

story.
R DEARMAN : Sure.
DC SAVAGE: Okay sir, so that’s the second bit of the

caution, anything you do say may be given and,
obviously, anything you do say may be given in
evidence. Tt’s all being tape-recorded, I am
going to make some notes just to refresh my
memory for our reports upstairs.

R DEARMAN: Yeah.

DC SAVAGE: But obviously the bulk of the interview 1is
what’s on these tapes, okay? We can go as long
as you need, sir, you've got a pile of tapes
behind you so you can take as long as you need
just to get your side across. Obviously before
we started, sir, and in front of your legal
representative I did sort of say I know you have
a lot to tell me, I’ve been told by one of my
colleagues, but I Just want to concentrate on

the incident which your son has spoke to us

about.
R DEARMAN: Yes.
DC SAVAGE: Get that dealt with, and then we’ll go onto

something else.
R DEARMAN : Okay .
DC SAVAGE: Okay, sir, thank vyou for that, sir. So

basically, sir, and your son, Gabriel-
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R DEARMAN: Yes.

DC SAVAGE: He made a disclosure to police on the 11/09/2014
which was last week, in a Police ABE, and he
made a disclosure to DC Martin. I was taking
notes, that’s why I'm interviewing you, I do
know a little bit about it. I know your
solicitor would!ve explained the disclosure, can
you tell me what you know about what’s been
said?

R DEARMAN: Okay, I don’t know anything about the actual
occurrence that’s what, which is just obviously
my point of view, but during, there’s several
points I want to make based on this text from

Gabriel. And first thing is the dates of this

occurrence-

DC SAVAGHE: Yeah.

R DEARMAN: —-which has been from November 2013, I think it
is?

DC SAVAGE: Yes.

R DEARMAN: To July 2014.

DC SAVAGE: Yeah.

R DEARMAN: Okay I, up until May I hadn’'t seen my children
for about two years. Okay, so November,

December, January, February, March, April, May.
When I saw them in May was done so under
supervision with Social Services, and the
representative I guess can you use that word for
Social Services?

C WATTS: Yes.

R DEARMAN: His name was Richie, and this was a request of

me wanting to see my children again, because 1
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want to stick to this. So based on past issues
with my ex and myself, so I saw them under
supervision, I, gave me a great report, ‘The
children love him’, of course they do 'cause I'm
their father.

Yeah.

And then we went to Court, you're going to have
to excuse me on exact dates, but I do have a
Court order with me, if you just want to check.
Thank you.

T think it was the 16 June or the 19" June,
actually, we went to Court. And the Court based
on this Social Services report for me to start
to have contact again with the children. That
igs every two weeks.

Yeah.

For four hours.

Yeah.

With the children, and then see how that goes
and then we’ll extend that to eight hours and
overnight stay, etc., etc. Okay so, SO the
first time based on the Court order for the
children and myself to meet up, and for me to be
with them, I didn’t turn up because, and 1it’'s
the first time 1’ve ever done that ever, in any
Court order. I actually got the dates mixed up.
I thought it was two weeks’ time that it was
going to happen. I would not have done that on
my kids. So the second time which was the 05/08
T think it is, no, July, 5™ of July I think it

was. I picked the children about 2.40, instead



of two o’clock ‘cauge my ex turned up late, and
so we went. Now she knew, okay, she knew ond
also Social Services knew that I was going to
take my children swimming. Yeah okay, the
reason that venue was 1'd sent her solicitor-

DC SAVAGE: Yeah.

R DEARMAN: -emails, I’'d sent her text messages and emails
saying, '‘I'm going to take them swimming, can
you bring their swimming costumes?’.

DC SAVAGE: Yeah.

R DEARMAN: ghe didn’'t reply, she never does. So Richie,
Social Services, I spoke with him about this and
he said, ‘Well just go and buy stuff’. Well I'm
short of money at the moment ’‘cause I Wwas
burgled in Belsize Park, police were involved
and stuff, [inaudible] new business. They come
to [inaudible}, mwy pusiness Jjust went flat,
okay. So I’m short on money a little bit at the
moment, so anyway I said, I said to Richie,
\I've already done 1it, T‘ve got them’. So 1
bought them new swim costumes for them both. We
went to, and it‘s on the 406, to a swimming
baths that we always go to, or we’'ve always been
to in the past, and there’s a big cinema duplex.
it’s like a duplex thing, I can’t remember the
name. It might come under, I'm not sure, East
Finchley. T'm not a 100%, but I can get the
name of, it’s a leisure centre like a council
owned, you Know.

DC SAVAGE: T think I know what you mean, sir, yeah.

R DEARMAN: Oh you do, there’s a McDonald’s and stuff there.
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Yeah, okay, so we went there. Now we got there
about three o’clock, 3.25-igh and 1'm hoping
that these guys have got CCTV there, which would
have either been the 5t guly 2014. S0 we went
swimming and I bought a ball from, a rugby ball
and a football, sponge ones from Sports Direct
when I got their costumes. We love to play
catch in the swimming baths, we had them both
there, both, but we just took the football. Now
we went and got <changed, all three of us,
together in the same cubicle, which is obviously
important, okay. and so we got changed and then
we went swimming. Now when we went swimming
they have a machine that pushes the waves around
every half an hour, it’s on a timer. So when we
were there it wasn’t working, so what we Wwas
doing was we were playing football, you know,
hit the person and then Gabriel would be jumping
on my back, Alisa would be on my back, I'd be
chasing, you know, just having, kids and, you
know, son and daughter and papa fun.

Yeah.

As vyou do, and Gabriel was cold during our
swimming thing, and so we didn’t actually spend
long at the swim baths, an hour in the baths
maximum, okay. Now during that time though we
went to the toilet.

Yeah.

Okay but, and so now i never leave the kids. I
never will take Alisa, and Gabriel stay there OT

vice-versa. i never leave the kids by



themselves ever, ever in any time, any gituation
we go as a group. S0 we went to toilet, Alisa
went to the ladies, I went in the gents. Now I
went in the gents with Gabriel, he went into the
toilet, and, I mean we've got swimming costumes
on, you know. So, and there’s guys taking a
leak, you know, in the toilet and Gabriel went
in, I came back out and wait for Gabriel. He

came out, Alisa came out, we went back swimming.

DC SAVAGE: Yeah.
R DEARMAN : Then, he was shivering so I said, ‘Do you want
to go? We’ll go to-’, I can’t remember the

name, we went to a place, no, but before that,
be specific. We go pack into the changing room,
tcause this 1s important, we gJo back into the
changing room all three of us together, and we
got changed together. Alisa was never out of
the room, Gabriel was never out the room, We
were always together, together always. Then soO
we got changed and we went to the car. Now on
that day before we actually went swimming 1’d
bought them presents, okay . And I've got the
receipts for these, and I got them both a pair 1
think of Ralph Lauren jeans for them. I got
Alisa a nice blue dress 'cause T ain’t seen them
for 10 months, and over 10 months, and Ella
wouldn’'t let me speak to them on their
birthdays, at Christmas, she just won’t. And
we’ll go into this why after we cover this. SO
they had presents and I think we opened presents

before we went into swimming baths. Okay .
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So when we went to, bubbles, you know these big
tubes that you get, swords, the big giant
bubbles, and some over presents for them. So
after we went to Brent Cross Shopping Centre,
okay. Now in Brent Cross Shopping Centre
there’s a kids, 'cause we do there, ‘cause I
hadn’t seen them for, actually I ain’t seen them
for two years actually up until this point.
There’s a kids’ indoor playground thing where
they go through the tunnels and stuff, you know,
with these little balls and stuff. I've
forgotten the name of the thing, but I have an
account from several years ago there, so we went
there about five o’clock-ish, okay.

Now what happened was they weren’t allowing any
more people in, they had a private party, okay,
so they’d stopped I think five. It closes at
six or something but they won’t allow anyone in
after five. So we couldn’t go in, and there
was, vyou know they were getting people out so
that this private party could happen. So we
went into the car park with other cars all
around ug and we ate, all three of ug, we ate, 1
got some juice, fresh juice ‘cause I'm vegan.
So T had grapes, 1 bought some strawberries but
they actually bought strawberries with them as
well, you know, just remembering the events and
50. Oh then so we sat down, oh, they had
Hula-Hoops as well ‘cause Ella always complains
when I buy them, about Hula-Hoops, so they had a

bag of Hula-Hoops each. And then we sat in the
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car, doors open, having juice and stuf f, and
then, and I was just talking to them sayind,
‘How's school, what you been up to?’, you know,
just catching up. From there we went, ‘cause we
was orn a time that usually I have to be back by
six, I’'m saying usually ‘cause that was my first
time seeing them. We should be back at six but
I think it was seven o’clock because she was
1ike 40 minutes late, 45 minutes late. Now the
thing is everything is starting to close down at
this time, okay, so what we ended up doing 1is
from Brent Cross, opposite Brent (Cross you have
a new Costa Coffee. Okay, I don’'t know if you
know it, there’s a TK Maxx, JB, Next, Mama’'s &
papa’s, thingy, a sofa place, Sports Direct
inside this complex, bank o?posite, on the other
side of the 406[?]. So we went and had coffee,
the kids had, the kids had, ‘cause 1 gave them
£10 each.

Yeah. _

Okay, so that'’s spending money, so I gaid ‘I’1l
give you £10 each spending money for each time
that I see you’, every two weeks, that’s like £5
a week. So they bought, I'm laughing ‘cause
they bought a mango-orange Frappuccino thing.
Okay, yeah.

They had one each and they had a medium size,

they wanted large and the ones in Costa Coffee

cost like £3.25. And they wanted me to pay for
it, and I said, ‘'No, you’re getting it out of

your own money’. and so they paid for it and
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then they got their change and 1 gsaid ‘See,
you’'ve got toO start to understand, you know,
value and stuff’. And so we sat down in Costa
and we had the drink and they had their drinks
and then from there we went back to 02. SOIrTry,
the pickup and drop off is the 02 shopping
centre on Finchley Road. co then after I
dropped them back there.

Okay .

ao that’s the first time, okay. The gecond time
T gsaw them, this is two weeks after.

Yeah.

We went on the tube, and we went down into
central London and we went on the River Thames,
on the boat. Okay, 80 we went up and down the
‘fThames, we come back went, no before we went on
the boat we went into Holland and Barrett, and
pought some dried fruit mango, dried mango, bags
of, it’s like, you know, it’s mango, it’s mango.
So then mango, Some Hula-Hoops, and sO they took
them on the boat on the Thames. So we went on
the boat, 1it’'s & beautiful day so we're
upstairs, you know, and we were late by, we were
late, this is the third time I’ve been late in
five years, we Were€ late. We got to Lelcester
Square tube station because the tube station
further down, I‘m not sure what was going on but
they were closed. Certain tubes, I don’t know
why it was closed. So when we went on Leicestexr
Square we had Eto queuc inside for like 10/15

minutes. When we were walking down 1t was just
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chocker block, so you know, all the way down the
stairs, you know. go it was roasting, 80 WE
were down there for a good 15/20 minutes amongst
hundreds, I mean it was packed this place and 1
don’t know why. So this made us late ’cause we
were having to walk from one tube then to
another one trying to find a tube station that
was open. Ah, that was the one that was closed,
the Embankment, when we got off the ship, off
the ship? When we got off the boat, we walked
across the bridge from the London Eye side
across the river, and then you've got Embankment
that is clesed. SO that wag closed so wWe walked
up to Leicester Square and it was packed. And
so we was in there for 15/20 wminutes and then
that’'s why we Wwere late. We were about 50
minutes, maybe an hour late, which again it’'s
the third time I’ve been late in five years.
and I’ve got a text message to say that we'Tre
late, we're running late, etc. And that was 5tn

of July, two weeks, that was from, and the

Costa.
DC SAVAGE: Yeah.
R DEARMAN: Two weeks after was in the Central London, I had

not seen him or even gspoke to them since the
12" July. I can show you on here.

DC SAVAGE: Tr’s okay, sir.

R DEARMAN: on my Skype, and I haven't seen them since
pecause Ella has every single Court order that’s
been put in place she’s breached.

DC SAVAGE: Okay, okay. sir, thank you for that, sir. What
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I'm going to do, sir-

So any guestions you have-

1'1]1 just concentrate on this bit, sir, then I
know we need to talk about some of the other
bits and bobs. So I'm going to ask you some
questions, sir?

Sure.

T think it’s going to be the easiest thing to
deal with, so you do say you went swimming but
that was obviously after the Court order and
that was on the 5 of July.

Yes.

and you went to East Finchley, one in the
multi-complex.

Yes.

Okay, so when all three of you got changed
together, whereabouts was that?

Yeah, I can tell you, if you go, you do payment,
go through, it has a turn style, go through the
turn style, go right and what it is, it’'s like
a, not open-plan but you’'ve got, when you do
around the corner you've got 1ike a little shop
in the corner, you turn right and you have like
three or four showers, four or five showers
here. And then you have the lockers where you
put your things in and then there's cubicles
here. And we were in, can I draw you?

Yeah, fine.

So, payment desk here, front door here, yeah.
So you come here, you do, payment here.

Yeah.

13

AlS



R DEARMAN : and then turn style is there, so 1’11 put a tune
style, turn style 1is here, we go through. You
go right, there’s a shop here.

DC SAVAGE: Yeah.

R DEARMAN: and a door here, the pool is here, the pool is
here, and there’s another pool actually here,
this is the front one and this is the proper
kind of for more serious, you know, up and down
lengths. So turn right and then you got the
shop here, and then you’ve got some changing
things here, and then you go here into this
space here, sorry, it’s actually like that

actually. Then what you have is you have, these

are changing here, changing rooms. Your pen’s,
okay.

DC SAVAGE: Yeah, the pens going to run out.

R DEARMAN: Okay I’'ve got one.

DC SAVAGE: You can just explain it.

R DEARMAN : Then you have showers here, four, and you’ve got
a changing room here, changing room here,
changing room here. These changing rooms you

see here, not these ones, these are like three
or four changing rooms here, and then you’'ve got
your lockers, lockers, this area here is locker

and locker.

DC SAVAGE: Thank you.

R DEARMAN: So you’ve got lockers here.

DC SAVAGE: Yeah.

R DEARMAN: Lockers are here, and you’ve got lockers here.

Okay and here, here, you see the thing with

these here, these, these changing rooms it was

14
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C WATTS:
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R DEARMAN:

DC SAVAGE:

this one here. Now these changing rooms are

bigger.

Yeah.

Than these ones here, so that’s why, these ones.
Okay, and why choose a big one, sir?

Because there’s three of us.

Yeah, fine.

Yeah.

Okay sir, thank you for that. Can I just, thank
you.

Yeah, no problem.

The biggexr ones, were they for anybody in
particulax?

Anyone.

So anyone can use them?

Yeah, and there’'s families in all of them,
that’s why I went there as well.

Was there anything else inside these changing
rooms, obviocusly you’'ve got changing rooms, you
three, what else is inside?

Yeah, here, on this wall here, yeah, is a baby
changer.

Yeah, okay.

And basically what I do is, you know, 'cause 1'm
quite tidy as a person so 1 lay out our clothes
there and towels, I don’t like them standing on
the floor on the wet, so I use, kind of old
towel for them to stand on and a new one to get
dried on.

So there’s a baby changer there, anything else

in the room, sir?
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No, nothing at all, nothing. No, 10, bench.
There's a bench.

I've even got a photo, I may have even got a
rhoto.

Okay, sir.

Can I show you?

1f you’ve got a photo, sir.

I think I have a photo or I might have put it on
here.

Don’t worry, sir, we'll get it in a minute,

I might have even got it in, I have a photo of
them in the changing room.

Cheers, sir.

Together.

Ckay, SO you obviously know what your &OI has
disclosed, sir.

Yeah.

Wwould there be any reason why you would need to
touch his Dbackside whilst throughout  the
changing, you know?

None at all.

Okay, sir.

tn fact, I didn’t even dry them.

Okay .

They are eight and nine, they dry themselves.
Whilst they were in your care did your ex-wife?
My ex-girlfriend.

Ex-girlfriend.

Sorry yeah, we live together [inaudible].

Sorry.

No, it’s okay.
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[Inaudible] . 8o your ex-girlfriend did she sort
of say, ‘Gabriel he needs like Sudocreme On his
backside’, or some sort of, something like that?
No, no nothing. Absolutely nothing.

No, okay. So no-

Absolute, doesn’t make any sense at all.

No okay, sir. Now I know-

No talc, no nothing. ©Oh I tell you what I may
have, okay, I may have, but this is what I may
have done is I have expensive, quite expensive
oils.

Okay.

Aftershave.

Aftershave, yeah.

' Once we're dressed, okay, what I do I put a bit

behind I put a bit here, and I go like that and
then they do that.

Yeah, so you're rubbing it together on your
wrists.

I'm just saying regarding any application, I'm
just being really specific here, 1 spray on
their wrist and then they put that. May have
happened that day 'cause I used it, you know.
But you’re saying there’s no reason why, Yyou
didn’t touch your son’s backside.

Not at all.

In any way, okay. Also, sir- _

oh and I might have, sorry to interrupt you, I
may have put or gave them, and.I can show you
it's in the car. Both of them put, maybe, and

this is just maybe, I need to think back, give
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them wax.

DC SAVAGE: Wax.
R DEARMAN: Yeah hair wax.
DC SAVAGE: Oh hair wax, that’s okay hair wax, okay. Okay

gir, I’1l just move onto the next question and
as a father it could be quite upsetting for you,
but we’re just going non what we’ve been told,
sir. So at any stage did you insert anything
into your son’s backside?

R DEARMAN: No.

DC SAVAGE: pid you ever insert, have you very inserted
anything into your son's backside?

R DEARMAN: No. No.

DC SAVAGE: Okay, sir. But you do confirm that you Wwere,
did go to East Finchley swimming baths and you
say on that day, you know, it was after getting
the Court orders and everything sorted out. You
picked them up, they did open presents
peforehand, you also gave him like a bubble

machine that bubbles, and taken them swimming.

R DEARMAN: Not a machine, it’s just a hand one.
DC SAVAGE: Ooh Pardon, thank vyou, Sir. Yeah, a hand
machine. You’ve gone into the swimming baths,

you’ve gone LO the changing rooms, which is,
ou’ve chose a big one ’‘cause you've dgot Lwo
Y

children with you.

R DEARMAN: All of these are big ones.
DC SAVAGE: Oh so all of these are big ones.
R DEARMAN: . And that’s where the first one ig available

‘cause all of the others were full, do you know,

1t’s busy.
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But what you’re saying is ’cause you've got two
children with you, you needed & big one.
Absolutely.

Okay.

‘Cause these ones here are smaller than these
four here.

Okay, sir, thank you. And you said inside the
changing room there’s just like a baby changer?
And a seat.

and a seat and you used the baby changer to sort
the clothes out.

That’s right.

Nice, neat and tidy, and rightfully so when
you’'ve got children. Okay, sir. My last
question on this subject literally is, why do
you think your son ig saying this?

There’s only, 'cause this is so, you know, out
there.

Yeah.

There’s only one thing that I can, actually two
things that can come to mind why.

Yeah.

One is, are they referring to me?

Yeah.

Aand the reason I say that is, usually when they
speak to me I've got videos of every single
Skype conversation that we’'ve had. When they
speak to myself it’s usually as ‘papa’, Dot
‘father’, okay. Now maybe 10% of the time
Gabriel will call me ‘Ricky’ and not ‘papa’ ©Or

vdad’, and Ella allows that ‘cause she enjoys 1t
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on gome level, because of, she's tried to
distance the children from me as you can See in
the Cafcass reports. You can see that she’s, the
Cafcass have got a warning that she’s told the
kids certain things, putting ideas in their
head, telling them certain things that are going
on. I'm hitting her, etc., and so she’s had,
they were worried, or they had a concern about
this. It’s on one of the reports I ha&e-from
Cafcass. So either they, he, not they but he,
Gabriel, is either talking about, because of the
timeframes and so on, about Ella’s poyfriend,
because theyrlive together.

DC SAVAGE: Yeah.

R DEARMAN: and ‘cause they’re calling him, and they call my
father, I don’t know, I don’t know how they
address him.

DC SAVAGE: Okay .

R DEARMAN: Okay, that’s one thing, I don’t know this guy
{'ve only seen him I think two three times on
pickups and drop offs, on these two occasions.
Two is Ella is a sick women.

DC SAVAGE: Yeah.

R DEARMAN: and has done anything and everything to have the
police arrest mwe, sexual harassment, she’d try
to do me. The reason I have not seen the
children since last July and I had to go back to
court, and I can show you, okay, one sentence on
here of she said that I sexual harassed her 1in
front of the children on Skype. The day that

she said that occurred the children were in
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school, on a Friday, okay. And they chat and
the conversation wasn’t actually had it was a
chat, a chat chat, not a talking conversation
chat. I have it here, okay, of a sentence and
based on this sentence I, basically I'm a
marketer, okay, at the moment, I'm doing
Internet marketing. And one of, I don’t know if .
you know this, but everything that we all buy
online is done so because 6f the porn industry.

DC SAVAGE: Okay.

R DEARMAN: There’s a movie about it, it’s hilarious. it
really is a funny movie, anyway and the reason
that is they are the smartest marketers in the
world, do you mind if I explain this?

DC SAVAGE: Yeah.

R DEARMAN : How they have actually, they have wmoved and
progressed things forward. When I was searching
online on the Internet for wmyself or when I'm
doing media rights, I have tools, okay, that
will go out and grab software, it’s not mine,
you go on it‘s called, and basically, I'1ll think
of the name. And what it does it will go and
get, for example, I'm launching this week a new
weight loss course, when I got burgled. When
I'm doing media buy, what I do is, 90% of
success online is research, okay. So I can go
with this software, it’s legal, it’s all legal,
I can go and I can for weight loss or any niche
"cause I do this as consulting companies as
well.

DC SAVAGE: Yeah.
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T can go and get, for example, weight loss is
the niche now I’m doing now, I can go and find
all the major players using banners for welght
loss. So what I can do, or whoever has these
tools, I can go to find out exactly where their
banners are all over the internet. And if a
banner, if a banner is there for three days and
there’s a banner over here for 91 days this
banner’s working. People aren’t going to pay
for something for three days, they’ve took it
of f, based on the style and the design, ‘cause
there’s a whole science behind marketing on a
200 by 250 banner. I don’t want to bore you.
No, no it‘s fine.

And then, and also where it goes on a certain
website, Yahoo, AOL, etc, etc. Google made
thougsands of different websites, so I can go
directly where these banners are the longest.
So I can go into the industry knowing that I'm
going to go in without spending money or losing
money and start making money gquicker. Okay, now
in that process of that you can get banners from
the porn site, from this site, it will pull
back, okay, all the banners. Now from a
marketing perspective anyone who knows anything
online from a direct response to that style of
marketing is the porn industry are the top of
the game in how they do stuff. They’'ve always,
the way they code stuff, everything. 1I’'m not an
expert with it, and so part of research is, say

it’s out of 100 websites, I will, they’ll be one

22



DC SAVAGE:
R DEARMAN:

DC SAVAGE:

R DEARMAN:

DC SAVAGE:
R DEARMAN:

DC SAVAGE:
R DEARMAN:

to do with porn but I will look at their banners
and what they’re doing, okay. Now on this,
during my research which I do all the time, all
the time with these two. I, and this is Gospel,
okay, I can show you the text messages and this
is Skype with Ella, I thought that I saw Ella on
one of the porn sites.

Okay, yeah.

Okay. I am 90, 90/95% it was her, okay and may
I show you?

Yeah, yeah.

1’11 show you the chat, okay. oh I might have
to do it on here, sorry, I might have to do it
on here because this goes back further.

Okay.

Okay, that’s just from Friday, ‘What’s going on
Ella?’, the children are in care and she’s not
responding to that. 5o let me just go, you're
more than welcome to go through all of this.
See they called wy dad, BAlisa did, usually, 90%

they. call my papa.

Yeah.
I've got video’s showing that, you know. So,
[inaudible], okay, okay. Which I'm going to

show this in Court on the 30" ‘cause I went a

year based on one line. I said, ‘Ella did you
check that wvideo out?’, and she saild 'It's not
me, that’s not me, it’s in your head’. Right,

I’m going to show you 1 said, okay, that is it,
and she went to, and this is the thing, she went

to the police, I'm going to show you the date
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the police checked, she went to the police on
sexual, based on that one thing, for sexual
harassment.

Okay.

Two months after.

Okay and what did the police do about it
briefly?

They phoned, they were trying to phone me, okay
so I phoned them, I had a conversation, right
based on the phone, and he said, ‘No problem’.
I explained exactly, I said, ‘If you want me to
come in, I can show you it, I can promise’. He
gaid, ‘Just don’t phone her’, I said, ‘fine’.
Okay, all right.

But I’'m going to show you that this sexual
harassment took my 10 months to get back in
Court to see my kids again because she’s lied
again.

Okay, so she’s basically said this, stopped you
seeing your children.

Exactly.

and you’ve been fighting ever since.

Yeah, and I'm going to show, I'm going to show
you, because it 1s here. Okay, audio, okay,
two, ckay, ‘Also two things, that auvdio book
that I sent you used to do some Dr Wayne diet,
it’s a doctor, I don’'t know if you know him he’s
a philosopher, anyway it’s good stuff. Anyway
it’s very good, it’s really good. It's proper.
Did you check that wvideo of yourself that I

ment ioned of you  on the adult site?’.
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Oh,  because, because, sorry, because what
happened a year before this, okay, she got in
touch with me about a year before and said that
some guy who she was dating, had put some pori
of her on the website. And I said, ‘Well what
you telling me for, you’ve got to speak-', I
don’t know who this guy is, I mean the

communication between Ella and myself 1is S0

toxic.
DC SAVAGE: Yeah.
R DEARMAN: She’s a nuclear, and you can look at the Cafcass

reports on this. Our paperwork is this high, I
bullshit you not, it’s like that. I’ve had five
years of this.

DC SAVAGE: Yeah.

R DEARMAN : Tn this one, in this not one piece of evidence
put me guilty of anything.

DC SAVAGE: Okay .

R DEARMAN: Nothing, so let me, so ‘Did you check out that

. video of yourself? I think that it’s on a few

of the sites’, because there’'s a link that leads
away. Okay this is omn July 5t you see that,
‘cause when I move this up and down, that's now
4" so that’s July 5", which is a Friday.
Okay, Friday, so it'’s 2013 okay.

DC SAVAGE: Yeah.

R DEARMAN: *T understand that this is the way Yyou feel’

okay, because I wanted to speak to the children.

DC SAVAGE: Yeah, vyeah, yeah.
R DEARMAN: Okay. And again, no, I wanted to pick them up
from school, she said, ‘5o, but it’'s not the

25

167



DC SAVAGE:
R DEARMAN:

DC SAVAGE:
R DEARMAN:

right way to go about it, today children have a
long day so we’'ll see how', because she just
keeps stopping all the time any, in every way
she can. ‘Pomorrow is a more relaxed day and
perhaps better to speak to them, let's take it
from there, and what’s your availability like?’.
And I said ‘Okay, let's speak tomorrow?’, Sunday
I will be meditating, because I meditate.

Yeah, yeah, yeah.

and on the first month, oh yeah, ‘I would like
it to be a surprise for them so don’t say
anything, a Skype to Skype on Saturday should be
okay. Sunday I’1ll let you know'. ‘*There is no
room for surprises’, ’‘cause 1 wanted to go to
school and surprise them.

Yeah.

Okay further up I can show you, &0 ‘To clarify,
to clarify Skype tomorrow’, ’cause she’s always
either late or 90% doesn't happen, even if
there’s a Court order in place. She's breached
every Court order in five years, every one. So,
okay here, so I’ve not said anything from 5E"
July about, it’s on a few other sites that link
away, okay. go 5™ July, ‘Okay I understand’,
that’s her reply to that about meeting on what
you call it. ‘Nobody put any footage of me on
any adult site before, that’s your imagination.
If it goes to your reference to, nobody has

footage of me unless you've retained without my

consent . I'm not going to adult sites anyway
wherever, it must be someone else. I'm
26
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incredibly busy at the moment and unlikely to
check the video, videos you wanl to show, thank
you. Okay, I said, ‘'Okay, no problem, firstly I
wouldn’t do that, I wouldn't put something like,
and second you must have a double then’, end of
story, okay. Now it’s still the 5, okay,
‘Okay there are videos, audios, and not video’,
now this is coming, okay, this is not, this is
totally separate, this is to date, 1’11l show you
what I sent her, Doctor Wayne Diet, he’s a
philosopher, okay, excuse me. Because she said,
sorry, let me explain. Oh yeah she said, oh
yeah that’s right, ‘I'm incredibly busy at the
moment unlikely to check the wvideos, they’re
audio’s I wanted to look at’.

Yeah, vyeah.

This is something totally separate now, this is
a different conversation. I can show you, I
tried to send her flowers over and I even
replied, ‘They’re not, they are audioc’s not
video’s by the way’. And so thig is to do with
Doctor Wayne Diet, okay. That is it, that is
all that happened. Then I get a phone call from
the police two months after this incident.

Yeah.

To say that I’ve been sexually harassing her, I
then I have to go another year almest to see my
kids. This is what she keeps doing, you can see
Cafcass reports, she does whatever she wants
anytime she wants. She’s been caught out lying

before that, ockay, so then but, so now 6™ of
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July, okay, see it starts where I move that up
it’s going to change to the 6th, waltch, 6. So
now, so now 5.50, ‘Hi Ella I'11 be another 50,
45, 60 minutes’. ‘Hi Angel, papa will be with
you’, see I called myself ‘papa’, which
referencing to father is worth locking at, okay.
Just, so then I called, no answer. Okay, she
says ‘five minutes’, I said ‘Okay’. So call, no
answer, call, no answer, now this is on the 6th
of July which is a Saturday. If you lock at the
times on here I will show you, every, and this
ig throughout whatever, I can show you a video
‘cause she said that she did thig in front of
the children. That sexual harassment where I
was harassing her in front of the children, I
can show you and 1link and give you a video
linking to this exact second and time of date of
conversation that happened between Alisa,
Gabriel, and myself.

Okay .

Every single time.

Okay alright, okay, sir. What I'm going to do,
Ricky, ‘cause I don't want to completely go
through all your Skype with her and anything
like that. What I’'m going to try and do in a
minute and at the end we’'ll spéak, I'11l speak
with your solicitor as well, ’'cause I want to do
gomething slightly different, but in a complete
bundle ‘cause obviously I'm aware of the time
and everything.

Yes.
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Are we saying, and correct me if I’‘m wrong and
please interrupt if vyou need to, basically that
this is all made up and that you’re feeling that
it’s all either powered by your wife or her
boyfriend?

No, no, I'm not saying that.

So what are you saying then?

I'm not saying it’s powered by her boyfriend,
I’m saying are they talking, were they talking,
were they addressing me.

Yeah.

As father or do they call him father. I don’t
know ‘cause I don’'t know how many months ox
years they’ve been together.

Right I’1ll stop you there with that one, they
were saying ‘dad’.

Dad.

They’re saying ‘dad’ all the time.

They do call me ‘dad’, they do call me ‘dad’.
Yeah, so they were saying ‘dad’ when I did the
thing.

10% of the time though.

But, yeah, you have said, you know, it’s ‘papa’
usually, 10% ‘Ricky’, but now and then ‘dad’.
Now also this is important to know as well, very
important to know, in five years of, you know,
argy bargy with Ella I have, me being with the
kids once I’ve told my kids off.

Yeah.

Once in five years, and what happened was they

were fighting in the back of the car.
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DC SAVAGE: Yeah.

R DEARMAN : So what T did, this is really important because
of what, so they were fighting with each other
in the back of the car. Me, is all about they
have to respect and love each other, they have
to treat each other with kindness, you know,
food they have to share, if they want to, not
always. But you know I have tried to install
good natured behaviour, so they were fighting,
so I stopped the car, pulled over, gdgot them out
the car to give them time out, stood them
against the wall and I said, ‘Guys’, and I
shouted at them, okay, I shouted at them. It’s
the only time I‘ve done that ever, okay, because
each time I would pick them up their behaviour-

Tape Buzzer.

DC SAVAGE: We’'ve only got a minute left then 1’11 change
tapes.

R DEARMAN: Their behaviour was getting more and more
erratic, okay, every time I saw them, ‘cause I

was just with them at the time once a week.
Their behaviour was getting more and more
erratic, now Ella said that when they leave me
they start fighting each other and fighting
strangers, and kicking strangers in the street.
Okay, it’s not true I would film pickups and
drop offs and always content and happy. always.
Cafcass have seen this video, this is why
cafcass started, T think one of the reasons why
Cafcass started to say that, I forgot the term

they used, but not a warning they had a warning
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but a concern that the mum’s telling the kids
stuff. Okay, sco what happened was Ella went and
told Cafcass and the Courts that I had got the
children, and then stuck them on a 10, 15 foot
wall and sat them up there for bad behaviour and
I left them there.

Yeah,

Okay, it’s Jjust insane, you Jjust won't do
anything so stupid. Now I have on a Skype call,
of a recent one that Alisa and Gabriel actually
believe that I did that and I said, ‘Guys, when?
I didn’t put you on a wall, why would I put you
guys on a wall?’.

Who do you think has made them believe that?
Ella, only Ella. There’'s just no way, it's just
not my thing, it’s just not what I do.

Okay.

1 can promise you..

End of Tape 01 of 01.
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TRANSCRIPT OF INTERVIEW HELD AT UNKNOWN POLICE STATION ON
MONDAY, 15™ September 2014.

DISK 2 OF A BATCH OF 2

PERSON BEING INTERVIEWED: MR RICKY DEARMAN

PERSONS PRESENT:

DC SAVAGE - CHILD ABUSE INVESTIGATION TEAM
~ MS WATTS - LEGAL REPRESENTATIVE
DC SAVAGE: This interview is being tape-recorded; it’s the

second tape now, of the same interview of
Ricky Dearman. The last tape would’ve stopped
about 17:08, the time now is 17:10. Ricky, I

just want to confirm that we haven’t spoke about

anything-
R DEARMAN : No.
DC SAVAGE: -while the tapes were-
R DEARMAN: No.
DC SAVAGE: No.
R DEARMAN: No problem, no, nothing.
DC SAVAGE: No, okay and you’re happy to continue?
R DEARMAN : I am.
DC SAVAGE: Okay and just obviously your rights all-
R DEARMAN : Yeah.
DC SAVAGE: -remain. You're not under arrest, obviously

I’ve given you the caution when we started
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heforehand and if you need to speak to your

solicitor again, please let me know-

R DEARMAN: -  Okay.
DC SAVAGE: Okay? So Ricky, over to you again.
R DEARMAN: Thank you. What’s also very valid here and very

important to, I think, what your question of why
wouid 1, why would anyone, if I haven’t done it,
say something 1ike this. I have a, when I've,
I've got several of them where Ella’s telling
the kids what to say to me, in the background.

DC SAVAGE: okay .

R DEARRMAN: Okay? So, what happened was the last one which
again was a breach of the court order, ah, oh,
do you need..? Okay. {Inaudible) . This is
really, yeah with the kids and Ella, this is
important, okay. Where she’s in the packground

and you can hear her, I've got her on voice, on

a call-
DC SAVAGE: Yeah.
R DEARMAN: -on, [inaudible] and also on Skypel[?} where

she’s actually telling the kids what to say to

me.
DC SAVAGE: Yeah.
R DEARMAN: Okay. Where she’s influencing what they say and

how they say things to me.

DC SAVAGE: Okay.

R DEARMAN: Okay? I have this as evidence, on audio and
video.

DC SAVAGE: Right.

R DEARMAN: on several different occasions.

DC SAVAGE: Yeah.
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Now, this is really important. This is weird
for why, why now? Okay. What happened, the
last time I was with the children, okay? The
last time I was with the children, Gabriel and
Alisa told me something, okay?

Mm-hmm.

Sexually. Okay?

Okay. So this is the trip [to them?] in London,
in London was it?

Yeah, yeah. They told me something sexually
about what was happening. Now, my mum knows
about this and I was [going to?] speak about
this in court on the 30™ and the reason I
haven't, and I can prove this by audio-

Mm-hmm.,

-why I haven’t mentioned it to Social Services
and I tell you why after I tell you what Gabriel
and Alisa told me. I, when I first picked them
up, first time, her ex was, sorry, Ella’s
partner was with them and he was very aggressive
towards me and threatening-

Yeah?

-just standing really close to me, just
[inaudible] just staring at me, he just, in the
book shop, in the book store. Very peculiar,
okay. I didn’t say anything and I just think
that Ella’s again, to try, I mean, I’ll show you
that she just does everything she can to try and
rile me. Now, I, the second time I saw the

kids, I said, ah, it’'s just this vibe from this

guy-—
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Mmm .

-okay? But hear me out ockay?

Mmm.

I know you are, I know you are, I, but what, I
said to the kids, I said, ‘Guys, you know, he’s
your, he’s looking after you now’-

Yeah.

-*With your mum’.

Yeah.

Okay? ‘'If he hurts you-

Mmm.

-in any way-

Mmm.

-you have to let your school teacher know, -
Yeah.

-me know’ -

Yeah.

-okay? ‘'You have to tell me if anything goes on
with this guy’, okay? ‘If he’s not loving
towards you, if he hurts you’ and Alisa told me
that he pulled her hair. Now, she was ill one
night and he went into her bedroom with a lemon
and water drink and she was tired and
half-asleep-

Yeah.

-and she dropped the drink-

Yeah.

-by accident because she was like, two or three,
I don‘t know what time it was but it was early
hours and so, he got her, he grabbed hold of

hair and pulled her hair-
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Yeah?

-okay? And Cabriel said that he, he’s done that
on one or two occasions.

Okay.

Okay? Then I said to them, I gaid, ‘'Guys, 1
will sort thig out okay? You are not to be
scared of this guy or anyone, me Or anyone,
nobody has the right, even Papa-

Mmm . |

-to hurt you. Nobody, okay?’ And Gabriel then
said to me, okay, and I know it’s true because
the way that he reacted, the way that he was
embarrassed to tell me.

Mm-hmm .

He walked into the bedroom and saw them having
sex. Okay?

Who, sorry, who-

Saw sex, yeah.

-gaw who?

Gabriel walked into the bedroom and saw his mum
and this guy having sex.

Yeah.

And Gabriel said, ‘What are you doing with
Mama?'’

Mmrm .

And he laughed and said ‘Nothing. Why?’ And
Gabriel said, ‘You’re doing something’-

Menm .

Okay? And he said, 'Well, I can do whatever I
want’ and he starts to play with Ellie’s

breasts.



DC SAVAGE:
R DEARMAN:

DC SAVAGE:
R DEARMAN :
DC SAVAGE:
R DEARMAN:

DC SAVAGE:
R DEARMAN:
DC SAVAGE:
R DEARMAN:
DC SAVAGE:
R DEARMAN:

DC SAVAGE:
R DEARMAN:
DC SAVAGE:
R DEARMAN:

DC SAVAGE:
R DEARMAN:

Okay.

Okay? And while Gabriel is telling me this, I'm
pretty okay with reading people-

Yeah.

Okay? And he went red-

Yeah.

-when he told me. And I said, ‘*Gabriel, I'm
really proud of you for telling me this because
I know it might be difficult. I‘m really proud
you’ve told me this.

Mm-hmm.

You’ve done nothing wrong here.

Mmm .

In fact, Gabriel, you was in the right.

Yeah.

oOkay? And I know that’s hard and I don’t know
if you can understand me because you’re eight
but you actually stood up to someone and told
them that at eight years old and you knew-
Yeah.

_he was wrong' and I said, ‘I’'m proud of you’.
Mram .

And this, Alisa and Gabriel were always
together, and I caid it to both of them and 1
said, 'If anybody, if he hurts you, if he hits
you, I will sort this out, now’. Why have they
not said this before? I have audios because I,
do you know what? I've been through hell with
this-

Mmm.

-1 did one on one with the, with the judge, two
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weeks ago-

Yeah.

—three weeks ago. In five years Ella’s
mentioned, I’ve not done one thing wrong.

Mmm.

Nothing. I’m a good father, I'm a fantastic
father. Okay?

Yeah.

I gaid to the judge, ‘Why is it that someone can
go to court and say that I’ve done this and this
and this?’, because that’s what happened.

Yeah.

1 left the relationship and I have to go a year,

two years before 1 see my kids, to get back in
court .

Mm-hmm.

I'm guilty until proven innocent.

Mrm .

I'm not innocent until proven guilty.

Mmm .

and the judge said to me two or three weeks ago,
‘You're right; the system is wrong. Outside of
me being a judge now, I’'m just talking to you
one on one’.

Yeah.

After, in five years it’s still carrying on.
Now, so why have you not said this, anything to
you before? Meaning. So I’ve recorded as much
as 1 can when she started to say I1'm doing this
because she got the child psychiatrist involved

at, in, between Hampstead and St Johns, I can
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find the exact, later. She said, that child
psychiatrist has said that the children, it’s
not good for the children to see their Papa.
Okay.

Okay? I went to see her, because no way-

Mmm.

-she said, so I went to see the child
psychiatrist énd she said, ‘I never said that’.
So I got, straight away, jumped on the call to
Cafcass, she got caught out lying again. Okay?
Yeah.

So, the reason I tell you this, after saying,
after she said I’'ve done this and I’ve done this
and I’'ve done this and done this etc., and it’s
on and on and on and on. The file’s this big -
Yeah.

_I’'ve won every single court case, every oOne.
Every single one.

Yeah.
Okay? So my point is this, and this is why 1

was saying to Matt([?] before, briefly, outside,
but I’'m pissed with Social Services.

Mm-hmm.

One, because I feel like I’'ve been treated like
a criminal.

Mmium .

Becauge I said to Yvonne, the manager, ‘Can I
see you on Tuesday?’ She said, ‘Why do you want
to see me?’ I said, ‘What do you mean? My kids
are being taken away, what do you mean, why do I

want to see you?’ She, and when 1 go through
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show me this footage, she went, she said, ‘I'll
think about it’. You’ll think about it? Whal
response, I tell you, I don‘t, I feel like a
criminal here.

Mmm .

She’1ll think about it? I’'m sorry, but that
knocks me.

M.

And straight, you’ll get exactly what I am,
okay?

Mram.,

And so, so what happened was this: I’ve got the
audios, I've got it all recorded.

Yeah.

Richie, who was the gocial worker on this case-
Yeah.

~-has now been taken off this case. He phoned me
said, ‘I'm off this case now, this is the number
to [Chantelle Stevens?]’. 8o, I told Richie
that she’s breached the order on the video;
she’s telling the kids what to do, basically
having adult conversation-

Yeah.

~-they said in court ‘You’re not allowed’, [doing
adult?] conversation and she’s telling the kids
that I'm not letting them go to Russia, they’re
not allowed to even go to Russia because we have
no jurisdiction here to get them back.

Yeah,

Ella’s, and Ella’s telling this is why she’'s

[inaudible] saying, ‘Papa needs to talk to you
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about, it’s serious, why can’t you let us go to
Russia?’ and I said, and they’ve even said, I
can show you the video, they’re upset with me.
Yeah, yeah.

Okay? -I said ‘Guys, I would love you to go but
it’s complicated’ because they’'re not, we can’t
do nothing to get them back. The law, the
courts won’t allow Ella to go; she can go abroad
but she can’t go to Russia.

Mrmnm.

She’s telling the kids that, so they’re turning
on me.

Mmm.

Okay? 1I’ve got it, I told Cafec.., I told

Social Services, okay?

Mmin.

Richie said, ‘Ricky, I don’t need to know’ I
said, ‘Look, can I email you the file?’

Yeah.

‘Ricky, nothing to do with me. I have no power,
we have no power, take it to court’. She
breaches, doesn’t turn up. I tell him, ‘Ricky,
I’ve told you, go the court way, they got..” but
I recorded this, okay? I tell him that he's, I,
that the, had pulled her hair, had pulled Alisa,
‘You need to take this to court’.

Yeah.

So, he said, 'Don’t tell me’; he was actually a
bit narked with me because I‘'m on the phone all
the time.

Mmm .

10
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Okay? Because they’re my kids. 1I’'ve never done
any harm to them. I‘m a good dad.

Yeah.

I‘m a really good Papa. And so, when this
information come, okay, I can call my mum and
say ‘Mum, tell them about this experience now
what I told you'-

Mmm .

-and she’ll tell you.

Mmm .

Okay? And the reason I didn’t mention it to,
because every time I call him, ‘I can’t do
nothing. We have no power, Ricky'’.

Mmm .

‘You have to put it down in your statement on
the 30’ .

Right.

And I can give you that recording-

50—

-of him saying that to me, over and over and
over because I ask him all the time, I‘m on the
phone with him all the time.

Okay. Right, Ricky, so are we saying, you were
saying, going back to my original guestion-
Yes.

-was, this has all been fed in by your
ex-girlfriend, yeah?

Yes.

And you’re saying that you feel that apart from

the incident which your daughter spoke about,

pulling the hair-

11
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Yes.

-and what Gabriel spoke about, seeing his mum
have sex with the boyfriend and-

Yes, and he said that in front of Alisa as well.
Yeah, is basically you do not feel that this
boyfriend’s got any involvement in what’s
happening to the children-

I have no idea-
-what’s been said.
_I don’t know him. I have no idea and I will
not comment, I won’'t say otherwise because 1
don’t know.

Okay. Alright. T know you've probably got a
iot still on your plate; the only thing
obvicusly, I'm interested in is the criminal
matter, nothing, everything you’ve been telling
me, I will be very honest with you, Ricky, is
probably more for the Family Courts. I’'m going
to be very honest with you-

Yeah.

-put thank you for that. 1 think maybe what the
best course of action isg-

Mm-hmm .

-unless you’ve got anything else to add, we'll
start wrapping up-

Mm-hmm .

-and then once the tapes are finished, if my,
1711 leave you guys to have a quick chat but
then we’ll get to DS Matt FPernandez-

Yeah.

—and see if he can have a guick chat with you-

12
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Yeah, yeah.

-just to battle[?] some things out, because 1'm
going to be very honest with you: my, thank you
for being very honest with me, but you have told
me a lot of stuff that I personally feel is for
the Family Court-

Yeah-

You are giving me a hell of a lot of background
information, which is good-

Yeah and-

-but you need to tell me anything else
[inaudible] .

Would the Cafcass report, it’s a question to
yourself-

Yeah, yeah, please.

Would the Cafcass report saying that they have a
concern about Ella telling the kids stuff-

I don’t-

-and telling them what to say. I know that’s to
do with that-

Yeah.

-but is this not, similar-

No, look-

-does it not cross-over, let'’s say?

The best way for me to do it sir, is if we start
finishing off and I'1ll turn, and off tape-
Mm-hmm.

-unless you want me to tell you on tape, it
doesn’t really matter. [Inaudible]-

And same with the -

- [inaudibie] .

13
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~video of her telling the kids how to be and
what to say?

What happens is, sir, the police and the
Social Services-

Mmm.

-have to work together-

Yeah.

-right, so work together for the safe
protection[?], safety of children in London, so
we all work together-

Mm-hmm.

-so, I, like I said, I came in, on to this

matter last week, so I don’t know much about it.

I'm presuming, well I know for a fact

DS Fernandez has been to every single meeting
with Social Services-

Mm-hmm.

g0 I’m assuming information would be shared-
Mm-hmm.

Does that make sense?

Oh, no it hasn’t.

Okay, okay. So basically all the information,
we share information-

Okay.

-so we share, so we tell them-

Ckay.

-about what'’'s been going on.

Okay. The reason I'd say that they hasn't
[sic), I could be wrong, T spoke with, and this

was one of the reasons I wasn’t happy with

Social Services, I spoke with Yvonne and
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Chantelle last week, I said, ‘Guys, why did you
not get the three, four years’ reporis-
Mm-hmm.

-of the, this would give you, don’t have to use
it, it gives you a picture of what’s gone on'-
Mmm, Mmm.

-They don’t have these reports from Cafcass-
Okay . '

-of this happening and that happening, why?
Okay. Well, what I’1ll do is I'1ll-

They’ve started from scratch, and I would argue
with Richie on the phone, ‘Why start from
scratch?’ he said, ‘Ricky, you can’t kick about
old stuff’, I said, ‘Courts have said this to me
for five years’'-—

Okay .

-and I let it go and it happens again.

T

They have data, they have written information of
Ella doing this and saying this-

Mmm .

-and being caught out lying and this and this
and trying to stop the kids from seeing me and
stuff-

Right.

-it goes; they would’'ve had a more..-

Valid picture.

Yes.

But, I'm going to stop you there-

Yes.

-because obviously we are jumping again-

15



R DEARMAN: I know.
DC SAVAGE : -onto Family Court stuff. But I have put there,

you can see, ‘Chase Cafcass reports’ and I will

pass that on to-

R DEARMAN: Okay.

DC SAVAGE: -DC Martin and my Sergeant in charge of this
case.

R DEARMAN: This is just [a mess?].

DC SAVAGE: If there’s anything else you want to tell me

about the offence that’s been alleged-

K DEARMAN: Mmm.

DC SAVAGE: -I say alleged very strongly, please tell me, if
not gir, I‘'m going to start, sort of, wrapping
up because obviously, I think, we’re going into
a lot of Family Court territory here and I don't

want this to, because this can be disclosed in

Family Court-

R DEARMAN : Yes.

DC SAVAGE: -to sort of maybe-

R DEARMAN : Yeah.

DC SAVAGE: ~-cause you any problems, if I’'m honest.

R DEARMAN: I'm just, just, I'm just, [had enough?], the,

I'm just, trying to find words of the allegation
and how it wakes me feel, um, it's just all
gone-

DC SAVAGE: I can see you’re getting upset there sir, so I'm
going to stop the interview now, sir. Not
because you’re upset but, obviously I think it’s
time to finish. I‘1l stop the interview at
17:26 on Monday the 15™ of September 2014.

Okay, sir.
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(Interview concluded)
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